



如心酒店集團賀年糕點限時優惠

條款及細則：

1. 優惠期由即日起至 2026 年 2 月 13 日。
2. 此優惠適用於 3 香港客戶。
3. 此優惠只限經[此連結](#)購買
4. 賀年糕點換領時段：2026 年 2 月 7 至 13 日期間於以下指定時間到指定地點換領。
 - 荃灣西如心酒店 – Nina Patisserie | 11:00am – 8:00pm | 5330 5315 | ninapatisserie.tww@ninahotelgroup.com
 - 南灣如心酒店 – Nina Patisserie | 12:00nn – 8:00pm | 6793 4223 | ninapatisserie.wch@ninahotelgroup.com
 - 銅鑼灣如心酒店 – Nina Patisserie | 12:00nn – 8:00pm | 5638 5729 | ninapatisserie.cwb@ninahotelgroup.com
 - 九龍東如心酒店 – Nina Patisserie | 12:00nn – 8:00pm | 6508 0975 | ninapatisserie.ke@ninahotelgroup.com
 - 中環街市 – Nina Patisserie | 12:00nn – 8:00pm | 9141 3019 | ninapatisserie.cm@ninahotelgroup.com
5. 單次消費滿港幣\$2,000 即可享免費送貨服務一次 (只限同一送貨地址)。
6. 訂單如於換領日期後仍未兌換，將視作客戶放棄訂單，逾期換領或退款均不被接受。
7. 成功下單後，客戶將會收到確認電郵；如 1 小時內仍未收到，請以電郵聯絡 info@ninaboutique.com 如心酒店。
8. 優惠不可與其他推廣或折扣同時使用。
9. 客戶不得將部分或全部優惠兌換成現金、積分、其他服務或優惠券。
10. 此優惠由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司 (「本公司」) 對一切有關此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
11. 本公司及如心酒店集團有權更改此條款及細則以及終止本優惠的權利，而不作另行通知。
12. 圖片只供參考。如有任何爭議，本公司及如心酒店集團保留最終決定權。



Chinese New Year puddings limited-time offer from Nina Hospitality

Terms and conditions:

1. The promotion period is from now until 13 February 2026.
2. The offer is available exclusively to 3HK customers.
3. The offer is valid only for purchases made via the [designated link](#).
4. Redemption Period for Festive Pastries: From 7 to 13 February 2026 and can only be redeemed at the locations and time specified below:
 - Nina Hotel Tsuen Wan West - Nina Patisserie | 11:00am - 8:00pm | 5330 5315 | ninapatisserie.tww@ninahotelgroup.com
 - Nina Hotel Island South - Nina Patisserie | 12:00nn - 8:00pm | 6793 4223 | ninapatisserie.wch@ninahotelgroup.com
 - Nina Hotel Causeway Bay - Nina Patisserie | 12:00nn - 8:00pm | 5638 5729 | ninapatisserie.cwb@ninahotelgroup.com
 - Nina Hotel Kowloon East - Nina Patisserie | 12:00nn - 8:00pm | 6508 0975 | ninapatisserie.ke@ninahotelgroup.com
 - Central Market - Nina Patisserie | 12:00nn - 8:00pm | 9141 3019 | ninapatisserie.cm@ninahotelgroup.com
5. Free delivery to a single address for purchases of HK\$2,000 or above.
6. Any unredeemed orders after the redemption period will be invalid and cannot be redeemed or refunded.
7. A confirmation email will be sent upon successful placement. If not received within one hour, please contact Nina Hotel at info@ninaboutique.com.
8. This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or discounts.
9. This offer is non-exchangeable (in part or in full) for cash, credit points, other services or vouchers.
10. This offer is provided by the respective service/product provider. Hutchison Telephone Company Limited ("the Company") is not responsible for any matters related to the service or product.
11. The Company and Nina Hospitality Company Limited reserve the right to amend the Terms and Conditions at their sole discretion.
12. Images are for reference only. In case of any disputes, the decisions of the Company and Nina Hospitality shall be final.